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Abstract (en)
The invention relates to thermally adhesive products in which a thermally adhesive layer is applied onto a textile substrate. The thermally adhesive
layer comprises crosslinkable polymers initially comprising at least two reactive and/or reactivable functional groups, the first of these functional
groups is activated when the thermally adhesive layer is deposited onto the substrate. A second reactive and/or reactivable functional group is
activated when the thermally adhesive layer is applied onto the textile substrate.

Abstract (fr)
L'invention concerne les produits thermocollants dans lesquels une couche thermoadhésive est appliquée sur un support textile. La couche
thermoadhésive comporte des polymères réticulables comprenant initialement au moins deux fonctions réactives et/ou réactivables, la première de
ces fonctions est activée lors du dépôt de la couche thermoadhésive sur le support. Une deuxième fonction réactive et/ou réactivable est activée
lors de l'application de la couche thermoadhésive sur le support textile.
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